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Protokół Nr II/24 

Sesji Rady Miejskiej w Świeciu odbytej  

w dniu 16 maja 2024 r. od godz. 1200 do 1450 

 

Otwierając obrady II Sesji Rady Miejskiej w Świeciu Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik 

stwierdził, że na ogólną liczbę 21 radnych obecnych jest 17 radnych, czyli quorum i Rada może 

kontynuować obrady oraz podejmować prawomocne uchwały. Ponadto Przewodniczący odczytał 

klauzulę informacyjną dotyczącą ochrony i przetwarzania danych osobowych. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Udział w sesji wzięli:  

- Burmistrz p. Krzysztof Kułakowski, 

- Z-ca Burmistrza p. Sławomir Siemaszko, 

- Z-ca Burmistrza p. Marta Karolczak, 

- Sekretarz p. Leszek Żurek, 

- Specjalista ds. ZK p. Marcin Kulewski, 

- Kierownik  Wydz. GO p. Aleksandra Arczyńska-Lisek,  

- Z-ca Kierownika Wydz. ROŚiGK p. Magdalena Arczyńska-Górska, 

- Koordynator GKPA p. Klaudia Subkowska, 

- Kierownik USC p. Andrzej Krawański, 

- Dyrektor Biblioteki p. Beata Szymańska, 

- Radca Prawny p. Przemysław Gornowicz,  

- Kierownik OOiW p. Iwona Haber,  

- Kierownik ŚDS p. Aleksandra Ostrowska,  

- Kierownik RM p. Anna Jasionek, 

- przedstawiciele lokalnych mediów. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ślubowanie Radnych. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

6. Wolne wnioski, wnioski komisji i sprawy bieżące. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) powołania Komisji Rewizyjnej,  

b) wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

c) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

d) wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

e) powołania Komisji Prawa Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich, 

f) wyboru przewodniczącego Komisji Prawa Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich, 

g) powołania Komisji Polityki Gospodarczej i Finansowej, 

h) wyboru przewodniczącego Komisji Polityki Gospodarczej i Finansowej, 

i) powołania Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, 

j) wyboru przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, 

k) powołania Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej, 

l) wyboru przewodniczącego Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej, 

m) powołania Komisji Oświaty i Kultury, 

n) wyboru przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury, 

o) powołania Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, 

p) wyboru przewodniczącego Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, 

q) powołania Komisji Rolnictwa, 

r) wyboru przewodniczącego Komisji Rolnictwa. 

8. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik – poinformował, że na sesji nie będą jeszcze dwaj Radni, 

którzy nie złożyli ślubowania w związku z powyższy składa wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

punktów: 2 i 7f oraz 7r. 

 

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie zmieniła porządek obrad. 

Ad. 2 

/zdjęty z porządku obrad/ 

 

Ad. 3 

Rada jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik przedstawił informację Przewodniczącego o działaniach Rady 

w okresie międzysesyjnym.  

 

Ad. 5 
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/brak dyskusji/ 

Ad. 6 

Radny p. Sebastian Glaziński – zapytał o wyremontowaną drogę w stronę Chełmna i czy będzie 

możliwość połączenia jej z ul. Chełmińską?  Ponadto jak wygląda sytuacja koszenia trawników 

biorąc pod uwagę panującą suszę? 

 

Radny p. Jerzy Sobotka – poprosił o zwrócenie uwagi na pomnik na Małym Rynku, który wymaga 

naprawy. 

 

Z-ca Burmistrza p. Marta Karolczak – wyjaśniła, że nie ma możliwości połączenia ul. Chełmińskiej z 

drogą krajową, ze względu na przepisy dotyczące zjazdów. Problemem jest również miejsce kontroli 

pojazdów UDT, które stwarzałoby niebezpieczeństwo w ruchu. Trawa jest koszona w zależności od 

potrzeb i biorąc pod uwagę suszę. Szukamy złotego środka. Na pomnik oczywiście zwrócimy uwagę 

i jeśli będzie potrzeba prace konserwatorskie zostaną zlecone. 

 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik – wyznaczył p. Wiceprzewodniczącego rady p. Marcina 

Sarneckiego do nadzorowania komisji. 

 

Ad. 7a 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej: 

- Radna p. Grażyna Styczeń - zgłosiła kandydatury p. Ariela Stawskiego i p. Jana Chudzinskiego, 

którzy wyrazili zgodę na kandydowanie, 

- Radny p. Sebastian Glaziński - zgłosił kandydaturę p. Marty Suchomskiej, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie, 

- Radny p. Marek Sikorski - zgłosił kandydatury p. Leszka Piotrowskiego oraz p. Fabiana Gawła, 

którzy wyrazili zgodę na kandydowanie, 

 

Radny p. Leszek Piotrowski – zapytał, czy p. Ariel Stawski po zmianie zatrudnienia może 

kontrolować Burmistrza? Czy pracownik Urzędu może zasiadać w Komisji Rewizyjnej? 

 

Radca Prawny p. Przemysław Gornowicz – odpowiedział, że nie ma takich przeciwskazań. W 

sytuacji, gdy musiałby kontrolować swojego pracodawcę wówczas musiałby wyłączyć się z prac 

zespołu kontrolnego. Jednak p. Stawski jest pracownikiem tylko jednej jednostki organizacyjnej.  

 

Radna p. Grażyna Styczeń – stwierdziła, że słyszy pytania p. Piotrowskiego i rozumie je już po 

pierwszym razie i nie musi ich słuchać trzykrotnie. Dlatego prosi o nie upominanie. Ponadto dziwi to 
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pytanie, gdyż p. Piotrowski był członkiem Komisji Rewizyjnej przez 5 lat i zna zasady. P. Stawski 

nie jest dyrektorem, a kierownikiem działu i jest wyłączony z kontroli Centrum Kultury.  

 

Radny p. Leszek Piotrowski – p. Styczeń nie słuchała, ponieważ mówił o zmianie pracy, gdyż 

pracował na basenie, a teraz w Centrum Kultury. Komisja ma za zadanie kontrolę władzy 

wykonawczej. 

 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik – dodał, że p. Styczeń dobrze to wyjaśniła, że p. Stawski 

będzie wyłączony z kontroli CK, a potwierdził to również p. Radca Prawny. 

 

Radna p. Grażyna Styczeń – poprosił p. Piotrowskiego o grzeczniejsze zwracanie się do Radnych 

oraz przeczytanie Kodeksu Etyki Radnych. Poza tym p. Stawski zmienił pracę, ale Spółka Vistula 

jest również spółką gminna, więc nic się nie zmieniło. 

 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik – zaproponował przeprowadzenie jednego głosowania dla 

całego składu wszystkich komisji. 

Nikt z Radnych nie zgłosił sprzeciwu. 

 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik- stwierdził, że Rada w wyniku glosowania imiennego 

jednogłośnie powołała skład osobowy Komisji Rewizyjnej, a tym samym podjęła uchwałę Nr 

3/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7b 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej: 

- Radny p. Sebastian Glaziński - zgłosił kandydaturę p. Marty Suchomskiej, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie, 

 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

 

W wyniku głosowania imiennego Rada większością głosów (15 za, 2 wstrzym.) przyjęła 

kandydaturę p. Marty Suchomskiej, a tym samym podjęła uchwałę Nr 4/24 w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Ad. 7c 
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Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji: 

- Radny p. Sebastian Glaziński - zgłosił kandydaturę p. Jerzego Sobotki, który wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Radny p. Jan Chudzinski - zgłosił kandydaturę p. Ariela Stawskiego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Radny p. Ariel Stawski - zgłosiła kandydaturę p. Macieja Kaczmarka, który wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Radna p. Grażyna Styczeń - zgłosiła kandydaturę p. Jana Pietrzaka, który nie wyraził zgody na 

kandydowanie. 

 

W wyniku głosowania imiennego Rada jednogłośnie powołała skład Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, a tym samym podjęła uchwałę Nr 5/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7d 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

- Radny p. Sebastian Glaziński - zgłosił kandydaturę p. Jerzego Sobotki, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

 

W wyniku głosowania imiennego Rada większością głosów (16 za, 1 wstrzym.) przyjęła 

kandydaturę p. Jerzego Sobotki, a tym samym podjęła uchwałę Nr 6/24 w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Ad. 4e 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - poprosił o zgłaszanie kandydatów do Prawa, Porządku 

Publicznego i Spraw Obywatelskich: 

- Radny p. Sebastian Glaziński - zgłosił kandydatury p. Marty Suchomskiej, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie i p. Przemysława Lindera, który nie wyraził zgody na kandydowanie, 

- Radny p. Fabian Gaweł - zgłosił kandydaturę p. Marka Sikorskiego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Radny p. Marcin Sarnecki - zgłosił kandydaturę p. Sebastiana Glazińskiego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 
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W wyniku głosowania imiennego Rada jednogłośnie powołała skład Komisji Prawa, Porządku 

Publicznego i Spraw Obywatelskich, a tym samym podjęła uchwałę Nr 7/24 w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Ad. 7f 

/zdjęty z porządku obrad/ 

 

Ad. 7g 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Polityki 

Gospodarczej i Finansowej: 

- Radny p. Waldemar Chudy - zgłosił kandydaturę p. Grażyny Styczeń, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie, 

- Radna p. Grażyna Styczeń - zgłosiła kandydaturę p. Jerzego Wójcika, który wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Radny p. Jan Chudzinski - zgłosił kandydaturę p. Waldemara Chudego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

 

W wyniku głosowania imiennego Rada jednogłośnie powołała skład Komisji Polityki 

Gospodarczej i Finansowej, a tym samym podjęła uchwałę Nr 8/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7h 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Polityki Gospodarczej i Finansowej. 

 

Radny p. Ariel Stawski - zgłosił kandydaturę p. Grażyny Styczeń, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

 

W wyniku głosowania imiennego Rada większością głosów (16za, 1 wstrzym.) przyjęła 

kandydaturę p. Grażyny Styczeń, a tym samym podjęła uchwałę Nr 9/24 w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Ad. 7i 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Gospodarki 

Przestrzennej i Ochrony Środowiska: 
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- Radny p. Leszek Piotrowski - zgłosił kandydaturę p. Marka Sikorskiego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Radny p. Marek Piątkowski - zgłosił kandydaturę p. Macieja Kaczmarka, który wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Radna p. Grażyna Styczeń - zgłosiła kandydaturę p. Jana Chudzińskiego oraz p. Krzysztofa 

Piątkowskiego, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie, 

- Radny p. Fabian Gaweł - zgłosił kandydaturę p. Jana Pietrzaka, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

 

W wyniku głosowania imiennego Rada jednogłośnie powołała skład Komisji Gospodarki 

Przestrzennej i Ochrony Środowiska, a tym samym podjęła uchwałę Nr 10/24 w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7j 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska: 

- Radny p. Fabian Gaweł - zgłosił kandydaturę p. Marka Sikorskiego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Radny p. Waldemar Chudy- zgłosił kandydaturę p. Jana Chudzińskiego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

 

W wyniku głosowania imiennego Rada: 

- większością głosów (6 za, 9 przeciw, 2 wstrzym.) nie przyjęła kandydatury p. Marka 

Sikorskiego, 

- większością głosów (12 za, 3 przeciw, 2 wstrzym.)  przyjęła kandydaturę p. Jana 

Chudzińskiego, a tym samym podjęła uchwałę Nr 11/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7k 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rodziny, 

Zdrowia i Opieki Społecznej: 

- Radny p. Sebastian Glaziński - zgłosił kandydaturę p. Adrianny Balewskiej, która wyraziła zgodę 

na kandydowanie, 

- Radny p. Marek Sikorski - zgłosił kandydaturę p. Fabiana Gawła, który wyraził zgodę na 

kandydowanie, 
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- Radna p. Grażyna Styczeń - zgłosiła kandydaturę p. Waldemara Chudego oraz p. Ariela 

Stawskiego, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie, 

- Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - zgłosił kandydaturę p. Tomasza Szamockiego, który 

pisemnie wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny p. Leszek Piotrowski – stwierdził, że na pożegnaniu starej Rady usłyszał od p. Karolewskiej 

przeprosiny za wybór członków komisji w poprzedniej kadencji, ale te przeprosiny bardziej należą 

się p. Mollusowi, który był przewodniczącym Komisji RZiOS, a o zdrowiu nic nie słyszeliśmy, a 

teraz p. Chudemu, który tez nie jest ze zdrowiem związany. Proszę się zastanowić, co robicie i kogo 

wyznaczacie na przewodniczącego, ponieważ jest to bardzo odpowiedzialna praca. 

 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik – stwierdził, że nie mówi się o nieobecnych. 

 

Radna p. Grażyna Styczeń – odpowiedziała, że teraz Rada jest przy punkcie powołania komisji, a nie 

wyborze przewodniczącego. Poza tym idąc tym tokiem, to nie ma wśród Radnych ani lekarza, ani 

pielęgniarki. Dwie osoby po Państwa stronie, które zgodnie ze swoją profesją nie chcą być w tych 

komisjach. 

 

W wyniku głosowania imiennego Rada jednogłośnie skład Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki 

Społecznej, a tym samym podjęła uchwałę Nr 12/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7l 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej: 

- Radny p. Marek Sikorski - zgłosił kandydaturę p. Fabiana Gawła, który wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Radna p. Grażyna Styczeń - zgłosiła kandydaturę p. Waldemara Chudego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

 

W wyniku głosowania imiennego Rada większością głosów: 

- (5 za, 11 przeciw, 1 wstrzym.) odrzuciła kandydaturę p. Fabiana Gawła,  

- (12 za, 3 przeciw, 2 wstrzym.) przyjęła kandydaturę p. Waldemara Chudego, a tym samym 

podjęła uchwałę Nr 13/24 w przedmiotowej sprawie. 
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Ad. 7m 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Oświaty 

i Kultury: 

- Radny p. Marcin Sarnecki - zgłosił kandydaturę p. Sebastiana Glazińskiego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Radny p. Sebastian Glaziński- zgłosił kandydaturę p. Adrianny Balewskiej, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie, 

- Radny p. Ariel Stawski - zgłosiła kandydaturę p. Grażyny Styczeń, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie, 

- Radny p. Jan Chudzinski - zgłosił kandydaturę p. Leszka Piotrowskiego, który nie wyraził zgody na 

kandydowanie. 

 

W wyniku głosowania imiennego Rada jednogłośnie powołała skład Komisji Oświaty i Kultury, 

a tym samym podjęła uchwałę Nr 14/24w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7n 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Oświaty i Kultury: 

- Radny p. Marcin Sarnecki - zgłosił kandydaturę p. Sebastiana Glazińskiego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

 

W wyniku głosowania imiennego Rada większością głosów (16 za, 1 wstrzym.) przyjęła 

kandydaturę p. Sebastiana Glazińskiego, a tym samym podjęła uchwałę Nr 15/24  

w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7o 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Sportu, 

Turystyki i Rekreacji: 

- Radny p. Sebastian Glaziński - zgłosił kandydaturę p. Marty Suchomskiej, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie, 

- Radny p. Fabian Gaweł - zgłosił kandydaturę p. Marka Sikorskiego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Radna p. Marta Suchomska - zgłosiła kandydaturę p. Marcina Sarneckiego oraz p. Sebastiana 

Glazińskiego, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie, 
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- Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - zgłosił kandydaturę p. Dariusza Woźniaka, który pisemnie 

wyraził zgodę na kandydowanie, 

- Radna p. Grażyna Styczeń - zgłosiła kandydaturę p. Krzysztofa Piątkowskiego, który wyraził zgodę 

na kandydowanie, 

- Radny p. Leszek Piotrowski- zgłosił kandydaturę p. Przemysława Lindera, który wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - zgłosił kandydaturę p. Leszka Piotrowskiego, który 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

W wyniku głosowania imiennego Rada jednogłośnie powołała skład Komisji Sportu, Turystyki 

i Rekreacji, a tym samym podjęła uchwałę Nr 16/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7p 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji: 

- Radny p. Marek Sikorski - zgłosił kandydaturę p. Leszka Piotrowskiego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Radny p. Ariel Stawski - zgłosił kandydatury p. Krzysztofa Piątkowskiego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

 

W wyniku głosowania imiennego Rada większością głosów: 

- (3 za, 8 przeciw, 6 wstrzym.) odrzuciła kandydaturę p. Leszka Piotrowskiego,  

- (14 za, 1 przeciw, 2 wstrzym.) przyjęła kandydaturę p. Waldemara Chudego, a tym samym 

podjęła uchwałę Nr 17/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7q 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rolnictwa: 

- Radny p. Marcin Sarnecki - zgłosił kandydaturę p. Zbigniewa Rydziela, który wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Radna p. Grażyna Styczeń - zgłosiła kandydaturę Waldemara Chudego i Jana Chudzińskiego, 

którzy wyrazili zgodę na kandydowanie, 

- Radny p. Marek Sikorski - zgłosił kandydaturę p. Jana Pietrzaka, który wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Radny p. Sebastian Glaziński – zgłosił kandydaturę p. Jerzego Sobotki, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 
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W wyniku głosowania imiennego Rada jednogłośnie powołała skład Komisji Rolnictwa, a tym 

samym podjęła uchwałę Nr 18/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7r 

/zdjęty z porządku obrad/ 

 

Ad. 8 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik zamknął obrady II Sesji 

Rady Miejskiej.  

 

Protokolant: 

Magdalena Jażdżewska – Wydz. Organizacyjny U. M. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Jerzy Wójcik 


